
Zápis z aktivu kuželkářských oddílů Východních Čech konaném 
dne 20.6.2009 v Solnici: 

 
 
Aktivu se zúčastnili zástupci téměř všech oddílů. Chyběli pouze zástupce  
Č.Kostelce – omluveni a Týniště n/Orlicí – neomluveni 
 
1) Zahájení - provedl sekretář KKKS pan J. Egrt 
 
2) Předání diplomů za loňský ročník – p. Glac, Egrt a Nosek 
 
3) Informace z oddílů – jsou uvedeni pouze oddíly, které měli důležitou  informaci 
 

- Hořice  – problémy s opravou kuželny s panem Rostem 
- Jičín  - příští rok celková rekonstrukce 
- Josefov  - automatické zapisování do počítače 
- Náchod  - problémy s panem Rostem 
- N. Paka  - rekonstrukce vytápění na plyn 
- Poříčí - problémy s výměnou náhozové desky – nemají peníze 
- Rybník - automatické zapisování do počítače 
- Rychnov - mají schválenu dotaci a dojde k opravě 
- Vrchlabí  - nové náhozové prkno, nové koule, oprava dopadiště a WC 

 
4) Informace předsedů komisí – Brandejs, Kulich 
 
5) Seznámení s novým ročníkem – Glac 
 

- začátek podzimní části 19.9.2009 – bez přestávky 
- začátek jarní části 16.1.2010 – přestávky – 30.1. – Mistrovství okresů  

     - 20.3. – Mistrovství krajů 
 
6) Diskuse – John – do dalšího ročníku Východočeského poháru mládeže se  

bude do výkonů počítat max. 1 výkon dorostence a 2 žáků.      
Pokud na turnaj jich přijede více než tříčlenné družstvo   zahrají si 
všichni 

 
  Egrt – informace oddílů zda hrát v oblastní soutěži čtyřčlenná družstva  
 
Z tohoto vyplynulo, že družstva KKKS jsou téměř jednoznačně pro zachování současných 
6 – ti členných družstev a družstva z PKKS jsou pro čtyřčlenná. Dle tohoto také předseda 
společné STK připraví rozdělení do skupin oblastní soutěže.    
 

Glac – informace o přihláškách do soutěže dorostu  
  prozatím přihlášeno 14 družstev dorostu.  

 
Egrt -  evidence kuželen z našich oddílů dosud statistiku do centrální  

 evidence kuželen nezaslaly oddíly – Poříčí, Milovice, Týniště.  



 
  John – evidenční listy oddílů – aktualizovat na ČKA – jsou tam staré  

  informace 
- elektronické noviny – odkaz na ně na stránkách PKKS 

  - finance na činnost krajských svazů – bude ještě hůř 
  - informace o Valné hromadě CKBF a ČKA 
  - PMN – nezúčastňují se všechna družstva, které mají děti 
  - informace o Open Východočeská dvoustovka v Přelouči – bylo 88  

  míst a zúčastnilo se 85 účastníků – pokud chce někdo pořádat příští  
- 30.1.2010 bude otevřené mistrovství Pce kraje na 200 HS 

   - Informace o změně členských příspěvků_ 
      - od 1.7.2009 zvýšil Výkonný výbor ČKA poplatky za registraci: 
                                    - členové do 20 let      200,-- Kč 
         - členové 20 – 59 let      500,-- Kč 
         - členové 60 a více , Invar. s star. důchodci  200,-- Kč 
         - smluvní hráči             1.000,-- Kč 
   

Banýr – zřídit soutěž dvojic 
   

Kráčmar – hlasování o důležitých věcech na aktivu – rozhodnuto, že napříště  
       se budou aktivy konat vždy před začátkem soutěží v červnu a     
       nikoli až v srpnu 

   
Egrt – Mistrovství jednotlivců – kdo měl a bude mít neomluvenou účast bude  

 mít stop na příští rok 
   

Antoš – vyhodnocování jednotlivců – Krajský výbor ČSTV na to má peníze 
  

John – do Východ. poháru mládeže se prozatím přihlásilo 8 družstev kdo ještě  
 chce, může se přihlásit           

    
 
 
 
 
 
          Zapsal : Ivan Kulich 


